
Vårmøte alpint BSK 14.mai 2025 
Tilstede:  

Geilo: Hans Martin Strømberg, Andreas Uthus, Erik Strøm 

Krødsherad: Connie Hagen, Øystein Myrhaug, Guro B. Thalerud 

Kongsberg: Eivind Østenengen, Tommy Sæterli 

Aron: Terje Nilsen, Eivind Stoud Platou, Tonje Ulriksen 

Hemsedal: Rita Johnsen 

Drammen: Bård Luras, Alexandra Forbord 

Gol: Sigvart Morken 

Referent: Rita Johansen 

 

Agenda 

• Oppsummering sesong 24/25 

• Info og oppsummering fra klubbene 

• Samlingsplan – tentativ 

• Terminliste 

• Puljerangering TL og HL 

• Innspill til fagmøter 13-14 juni 

• Eventuelt 

 

Oppsummering  krets sesong 2024/25 

• Marte Monsen (Aron) tok sine første WC poeng 

• NM jr SL Mikkel Arnesen, Krødsherad IL  - 1.plass 

• TelenorLekene Sogndal 

• U13 SL Zojka Varcholova, Ål IL – 1. plass 

• U13 GS Zojka Varcholova, Ål IL – 1. plass 

• U13 GS Marcus Bottolfs Thalerud, Krødsherad IL – 3. plass 

• 3. plass TeamEvent 

• Hovedlandsrennet Hafjell 

• SL Oliver Hovde Vassbotten, Kongsberg IF – 2. plass 



Arrangement i 2025 

• Puljekvalik og sonerenn 

• Førjulscup – Geilo 

• Winther Games – Hemsedal 

• FIS – Hemsedal, Kongsberg, Norefjell – Geilo og Ål  

• EC – Norefjell, Ål og Geilo 

Det er positivt at det arrangeres så mange renn i Buskerud skikrets. Det er en tendens til flere 
internasjonale renn til Norge, og Buskerud ønsker å være med å arrangere slike renn.   

Tentativ samlingsplan 

• 23-24 august krets U12-16, forslag på Norefjell med hytter med selvhushold. Klubbene er 
positive til dette.  

• 30. august IronMan/barmark RUD - anbefales for alle U16 

• Uke 42 Samling SKI – U14-16- forslag å legge denne inn mot helg.  

• Samling U16 rundt førjulscup- denne samlingen har vært uten foreldre. 

• Skisamling U12-16 før jul 

• Fartssamling U12 –U18 Buskerud. Evaluering av sist fartsamling – i år var ikke 
sikkerheten god nok i år, det var for mange andre i anlegget. Det må gjøres en 
risikovurdering hvis vi skal arr fartsamling på Ål igjen. Det er også usikkert om hva skjer 
ved Ål skisenter. Forslag at det kan arr i et annet skianlegg, der en også kan samles på 
ettermiddag/kveld og få mer teoretisk kunnskap om fart kjøring.  

• 31.01-03.02.26 NSF Bredde fart - alternativ reise Buskerud U14-U16  

•  Dato for samlinger på ski etter 1. desember må avvente til endelig terminlister fra NSF 
31. aug. Mange store arrangement EC, WC i Norge + FIS må avstemmes med all annen 
aktivitet 

• Førjulscup 
• 3XSL, 3XSSL 2XSG – helg eget KM 
• Sonerenn inn i kvalrenn på Geilo 17-18.01.25 
• 17-19.04.26 Winter Games 

Mesterskap 2026   

16-21.03.26 Telenor Hovedlandsrennet Grong IL 

26-29.03.26 Telenor Lekene 

    

07-12.04.26 NM 

Dato for samlinger på ski etter 1. desember må avvente til endelig terminlister fra NSF 31. aug. 
Mange store arrangement EC, WC i Norge + FIS må avstemmes med all annen aktivitet 



Forslag endring puljerangering regler TL og HL 

• 3 x SL, 3 x GS og 2 x SG – antall renn settes når terminliste er klar- klubbene kan komme 
med tilbakemeldinger til nytt AK 

• Bruker WC poeng 

• To beste resultat i SL og GS, 1 i SG 

• Om likt ser vi på tredje beste resultat 

• Om fortsatt likt ser vi på totalt antall poeng i fem renn (2xSL + 2xGS + 1 SG) 

• Ved fortsatt likhet avgjøres det ved loddtrekning på kretskontoret 

• Ved uttak til internasjonale skirenn/NSF talentkamp 50 poeng om dette faller på samme 
dato som puljekvalikkrenn 

• For deltagelse i SG/Utfor på TL og HL anbefales det at deltager bør ha deltatt på minst en 
fartssamling i regi av krets og/eller NSF. 

Team Event,  

• Beste sammenlagte poengsum 2xSL + 2xGS + parallell 

• Om fortsatt likt ser vi på totalt antall poeng i fem renn (2xSL + 2xGS + 1 SG) 

• TL/HL en fra hver årsklasse  

 

Vårmøte sentralt 13 og 14 juni 

• Kurs trener utdanning og TD - mangler TD - anbefales fra NSF alpint at hver enkelt klubb 
har minst en utdannet TD 

• Kompensasjon TD - viderefører kr. 1000,- pr dag mesterskap, BAMA, Winther Games og 
tilsvarende store arrangement – skal evalueres nå med endelig  beslutning 

• Lisens- det jobbes med at pris for de yngste skal være mindre enn de eldste. Info 
kommer når den er klar.  

• Startkontingent- det har vært diskusjoner om å øke startkontingenten. Det har kommet 
forslag inn på økning. det er skistyret som kan beslutte dette. 

 

Kurskalender 

All info ligger på NSF sin hjemmeside 
https://www.skiforbundet.no/alpint/nyhetsarkiv/2024/6/kurskalender-alpint/ 

13-15.06.25 NSF Trenerseminar Oslo, NHI og SNØ 

20-22.06.25 Trener 1, SNØ 

Nett 



B- nett skal ha base på Norefjell, det skal ligge i en egen kontainer. Liv tar ansvar for organisering 
og ha oversikt over utlån av nett.  

Parallell start gate 

Det er Buskerud sin parallell start gate og det viktig at AK alltid vet hvordan den er. Den er i BSK 
nå, nytt AK jobber med bedre rutiner på oppbevaring.  

 

Presentasjon av neste års AK 

Terje Nilsen, Aron Sportsklubb, leder 

Erik Øvreseth Strøm, Geilo IL 

Christoffer Holthe, Hemsedal IL 

Guro Bottolfs Thalerud, Krødsherad IL 

Ellen Gauteplass, Kongsberg IF 

Tonje Hofstad Ulriksen, Aron Sportsklubb 

 

Info fra klubbene 

Krødsherad:  

Bra aktivitet på trening, jobber med å få flere på renn. Det har vært et godt trenerteam. 
Begynte med å dekke kostnader på Winter games for alpinistene, dette for å få til en 
klubbtur for å få gode opplevelser med å reise på renn. Gode resultater blant utøverne. 
Det er et generasjonsskifte, og det jobbes med gode treningsmuligheter for alle og gode 
overganger når de skal begynne å kjøre i større bakker.. Det ble arrangert flere renn: 
Wang arr et renn i Norefjell, kretssamling og Norefjellrennene, Fis renn og Europacup. De 
ønsker på sikt å arrangere et wordcup renn, og jobber for å få til dette.  

Geilo 

Bra trøkk i gruppa, Andrine Flemmen blir ny hovedtrener, bra trening i vinter. Arrangert 
mange renn; førjulscup, europacup, og arr Bama sammen med ÅL. Jobber med 
rekruttering med barn og få med foreldre på trening. Skal arr internasjonale barneskirenn 
neste år i tillegg til førjulcup og FIS renn. Geilo søker ikke om å arr kvalikrenn neste 
sesong.  

Aron 

Stabile grupper, ca 30 aktive medlemmer. De er med på treninger, renn og aktivitet. Det bør 
jobbes med å få rekruttering. Det ble arr krets renn med Drammen, både SSL og SL ble kjørt i 
Drammen skisenter. Det ble arr en lokal og lavterskel Aron cup med stor deltagelse.  Aron har 
noen ungdomstrenere som de ønsker å satse på. Sesongen ble preget litt av at det ble en kort 
sesong grunnet lite snø. Aron har det største ski markedet. Samarbeidet med Drammen er 
avsluttet. Ny trener Anastasia Tveit  



Kongsberg 

85 aktive alpinister, 11 trenere som samarbeider. Det er medlemmer fra 10 ulike kommuner. 
Ønsker å jobbe med utvikling for å få rekruttere flere alpinister, og begynne å jobbe med de yngre 
med mål å få til å holde på slik at ut U14-U16 blir stor gruppe.  Jobber med å få til et enda bedre 
sportslig opplegg for U14-U16, da en ser at det er færre løpere i disse klassene. Det er også flere 
som flytter til de større klubbene i Akershus. Kongsberg har arr. FIS renn for damer, og Entry lega 
for herrer. Utfordringer med å ha nok dugnadsfolk. Gode resultater.  

Gol 

Arrangerte kveldsrenn på en ukedag, det ble servert pølser gratis til alle deltagere. Gol har 
intensjon er å fortsette å arr et kveldsrenn. Gol har kjøpt 10 par skipar til utlån, og flere 
ungdommer har likt å teste ut alpinski med mål å få flere til å få lyst å kjøre alpint. Det har vært 
ca 35 stk på trening alpint og freeski samarbeider om dette.  

Det blir stilt spørsmål i klubben og økonomien om å arrangere renn, og Gol ønsker at hvis en 
arrangerer renn under 100 deltagere, bør en få noe kompensasjon for dette.  Nytt lys i bakken, og 
ny heis. Det trengs etter hvert en ny tidtaker utstyr, Gol ønsker at AK skal skrive et skriv om hva 
AK kan bidra med til klubbene.  

Hemsedal 

Er inne i et generasjonsskifte, men god aktivitet i de fleste årsklasser. Hemsedal arrangerte 
kretsrenn i januar. Hemsedal arrangerte kretsrenn i januar, arr et flygelederrenn, og 
Wintergames. Hemsedal takker alle klubbene for god hjelp under Wintergames, 

Drammen 

Kort sesong og dårlig vinter sesong i Drammen. Prega av at tråkkemaskinen ble ødelagt. De 
fleste gruppene måtte trene andre steder enn Haukås løypa. Det var synd at rennet og 
kressamlingen måtte flyttes. U12-U16 har hatt tre gode år, og mye framgang. De to siste årene 
med Aron. Samarbeidet med Aron er blitt avsluttet. Tre av de eldste utøverne har meldt overgang 
til BSK. U10 og yngre har det vært 23 stk. Det har for det meste vært yngre trenere. De aller 
yngste er kalt rekrutten – på det meste var det 18 stk. De eldste har hatt bra barmark de siste 
årene, de yngste har fått et barmarksløft i år. Drammen har egen skiskole.  

Neste år:  

Trenergruppa vil sette fokus på kompetanseheving gjennom skiforbundet og egne 
kompetanseheving. Drammen ønsker å jobbe med at alpinistene ikke skal føle behov for å gå til 
klubber i Akershus.  Bård  fortsetter som hovedtrener. Drammen vil fortsette med skiskole, og er 
fornøyd med rekrutteringen fra skiskole og inn i alpint. Bakken; tråkkemaskinen ble ødelagt i 
januar, har nå fått midler til å fikse tråkkemaskinen. Har fått midler til å skifte ut siste del av 
lysene.  

 


